
Hej valberedningen? Vad gör ni? 
 
 

 
Bild på Paul, Carina och Sofia  
 

 
Hej Valberedningen, vad gör ni? 
 

- Vi arbetar med att ta fram förslag till en styrelse för Svenska Downföreningen nästa år. Och lite 
annat som hör till årsmötet, till exempel vilka som ska vara funktionärer och så vidare. Sedan 
beslutar årsstämman, det vill säga medlemmarna, vilka som ska ingå i den nya riksstyrelsen. 

 

 
Varför vill ni valbereda? 

 
- För att det är det viktigaste uppdraget i föreningen (har vi fått höra) OCH för att vi får lära oss så 

mycket. Inte minst är vi ett bra team, det är kul att lära känna varandra och förstås styrelsen, 
kansliet och alla kandidater, helt enkelt att få lära känna vår fina förening bättre. 

 
Vad är det svåraste?  
 
 

- Det hoppas vi blir att välja mellan många bra kandidater som har de kompetenser och 
egenskaper som behövs! OBS! Du har väl inte missat att du som medlem kan nominera? Scanna 
QR-koden här ovan, nominera och skicka in! Annonsen som publicerades tidigare i höst finns via 
den här länken. Har du några frågor till oss? Hör gärna av dig till 
val(at)svenskadownforeningen.se.  
 

 

https://www.svenskadownforeningen.se/sokes-kandidater-till-svenska-downforeningens-riksstyrelse/

